

**JABATAN PENDIDIKAN NEGERI SARAWAK  
KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA**

Sebut harga ini terbuka kepada kontraktor-kontraktor berdaftar dalam **Gred / Kategori / Kod Pengkhususan** yang berkaitan dan masih berkuatkuasa/aktif di **Daerah Baram, Marudi dan Miri** dibenarkan membuat tawaran bagi kerja-kerja berikut.

Bil.	Butir-Butir Sebut Harga	Syarat Penyertaan Sebut Harga	Butir-Butir Lawatan	Tarikh & Waktu Dokumen Diperolehi	Tempat Dokumen Diperolehi	Tempat, Tarikh & Waktu Tawaran Ditutup
1.	<p><b>No. Sebut Harga :</b> <b>JP/S/15/2019</b></p> <p><b>TAJUK :</b></p> <p><b>KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN DAN PEMBAIKAN BLOK PENTADBIRAN DI SK BUNGAN, BARAM, SARAWK.</b></p>	<p>a) Pemegang Sijil Sijil Perakuan Pendaftaran dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dalam Gred G2 di bawah Kategori B24 (CIDB-G2-B24).</p> <p align="center"><b>ATAU</b></p> <p>b. Unit Pendaftaran Kontraktor dan Juruperunding (UPKJ Kelas D atau E Kepala (II)-Sub Kepala 5(a) sahaja</p> <p>Hanya penama dalam PPK, SPKK, UPKJ / Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat boleh mengikuti taklimat dan kontraktor TIDAK boleh mewakili pegawai lain.</p>	<p><b>Taklimat Sebut Harga :</b></p> <p><b>29.05.2019</b></p> <p><b>(RABU)</b></p> <p>di PEJABAT PENDIDIKAN DAERAH MIRI</p> <p><b>(Jam 11.30.00 pagi)</b></p> <p><b>(Taklimat sebut harga adalah diwajibkan)</b></p>	<p><b>Tarikh Dokumen Diperolehi :</b></p> <p><b>29.05.2019</b></p> <p><b>(RABU)</b></p> <p>di PEJABAT PENDIDIKAN DAERAH MIRI</p> <p><b>(Jam 11.30 pagi)</b></p> <p>Semasa taklimat.</p>	<p><b>PEJABAT PENDIDIKAN DAERAH MIRI</b></p> <p><b>(SEMASA TAKLIMAT)</b></p> <p><b>ATAU</b></p> <p>Unit Pembagunan , Sektor Khidmat Pengurusan &amp; Pembagunan, Tingkat 3, Jabatan Pendidikan Negeri Sarawak, Jalan Diplomatik off Jalan Bako, 93050 Petrajaya, Sarawak .</p> <p><b>Harga Dokumen :</b></p> <p>Percuma</p>	<p><b>Tarikh Tutup :</b></p> <p><b>07 Jun 2019</b></p> <p><b>(Jumaat)</b></p> <p><b>Waktu Tutup :</b></p> <p><b>12.00 Tengah Hari</b></p> <p><b>Tempat Penyerahan :</b></p> <p>Peti Sebutharga, Unit Perolehan dan Pengurusan Aset, Pusat Kegiatan Guru Miri</p>